
Ik heb op 19 oktober jl. schriftelijke vragen gesteld over de ontstane onrust crowdfunding bij 
Avri Solar B.V. Deze zijn inmiddels keurig beantwoord. 

Aanvullende vragen; 

1. Graag zou ik zien dat de verstrekte informatie m.b.t. de zorgplicht, de genomen 
acties en de vervolgstappen naar alle deelnemers van het crowdfundingplatform van 
Avri Solar B.V. wordt toegestuurd om verdere onrust te voorkomen. Wil de 
portefeuillehouder dit entameren binnen Avri Solar B.V.? 

2. Wat is de reden dat de schriftelijke vragen niet beantwoord zijn door de 
portefeuillehouder zelf, maar door een commissaris binnen de B.V. (tevens 
wethouder binnen West Betuwe)?  

 
Met vriendelijke groet, 
 
Léon van Dun 
Raadslid 

 


